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kla§ztorna z l lA 2l2017
Zarządu Osiedla ,,Gentrum" z dnia 01 marca 2017 roku

W dniu 01 marca 2017 roku w sali SP Nr 5 odbyło się spotkanie członków Zarządu
Osiedla 'CENTRUM". (obecni członkowie zarządu - 6 osób). Pani Przewodnicząca lwona
Stępień powitała zebranych i pzedstawiła zebranym plan spotkania.

Omówione zostały na§tępujące kwestie:

1. Nadal ciąnący się problem, dotkliwego braku oświetlonej lampy przy bloku, ul. Legionów
10,1

- brak światła czyli panujące egipskie ciemności w okolicy bloku 101 powodują narastanie
nieobyczajnych zachowań w zaułkach w/w budynku, poinformowała wszystkich zebranych
o złożonym piśmie do Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej w dniu 28.02.br.

2. Drugi temat ciąnący się od ubiegłego roku, to brak chodnika przy ul. Legionów na
wysokości gaęży, o którym wiele razy Przewodnicząca w luźnych rozmowach wspominała
będąc w Urzędzie Miasta.

Uważamy, że w/w chodnik jest bardzo potrzebny mieszkańcom, przechodniom, ponieważ
tylko na tak krótkim odcinku, bo od ul. Bratniej do stacji Shell go brak, a najważniejsze jest
przecież bezpieczeństwo !

Pragniemy mieó swój udział iako Zarząd Osiedla w powstaniu chodnika i w związku
z §lm przenosimy z rezerwy kwotę w wysokości 5.000,00 ż. ( pięć tysięcy złotych )
na nowo utworzone zadanie pn. ,, Przebudowa odcinka ul. Bratniej wraz
z przebudową wjazdów do zespołów garaży ,, . Uważamy, że pĄekt powinien
obeimować również remont chodnika przy ul. Legionów, od ui. Bratnie; do stacji
Shell. - Uchwała nł 1l20'l7 w załączeniu.

3. P. Przewodnicząca lwona Stępień podziękowała wszystkim zebranym za przybycie
i na Ęm zakończyła spotkanie.

Przewodnicząca Zarzad ł
U^sIedla .qgntrum.
'ilawJfu,k'

(sekretarz)

ZaĘczniki:
Uchwała: Nr.1 I 2o17

Otrzymują
'1 x Biuro RM
1xala

osobiśeie

(przewod n i cząca zalządu)

{c.8o

P
L

N
Ę
Ł

,,Wr* il-ł


